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Sēde sasaukta 2024. gada 16. oktobrī plkst. 9 

Sēde atklāta 2024. gada 16. oktobrī plkst. 9 

 

Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Raitis Ābelnieks 

 

Sēdē piedalās 8 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētājs Raitis Ābelnieks, deputāts Mārtiņš Cimermanis, deputāts Vilnis 

Gailums, deputāts Jānis Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāte Solveiga Lineja, deputāts 

Rihards Melgailis, deputāte Inita Nagņibeda 

 

Sēdē piedalās: 

Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja Indra Latviete, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita 

Grigorjeva, jurista palīgs Olga Marčenkova, Administratīvās nodaļas vadītāja Līga 

Kausiniece, datorsistēmu un datortīklu administrators Mārtiņš Putāns, sabiedrisko attiecību 

speciāliste Andra Matuļenko, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības 

departamenta vadītāja Aija Spriņķe, Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Gunita Vīgupa, 

deputāti Līga Rimševica un Guntis Kalniņš, vispārējās izglītības iestādes “Bauskas 

pamatskola” direktors Jānis Rumba, vispārējās izglītības iestādes “Valles pamatskola” direktors 

Jānis Viegliņš, izglītības iestādes “Pamūšas pamatskola” direktores vietniece izglītības jomā 

Raisa Šelepjonoka, Bauskas pirmsskolas izglītības iestādes “Saulespuķe” vadītāja Agnese 

Čakša, profesionālās ievirzes izglītības iestādes “Bauskas novada bērnu un jaunatnes sporta 

skola” direktore Biruta Grantiņa, profesionālās ievirzes izglītības iestādes “Iecavas sporta skola 

“Dartija”” direktore Baiba Gāga, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece 

 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Par Bauskas novada pašvaldības 2025. gada budžeta prioritātēm. 

2. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas Bērnu un jauniešu centrs" direktores 

mēneša darba algas likmes noteikšanu. 

3. Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Iecavas vidusskola" 

attīstības plāna 2024.-2027. gadam saskaņošanu. 

4. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Iecavas 

vidusskola" nolikumā. 



2 

 

5. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Bauskas Valsts 

ģimnāzija" nolikumā. 

6. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Bauskas 

pilsētas pamatskola" nolikumā. 

7. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Valles 

pamatskola" nolikumā. 

8. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes "Pamūšas pamatskola" 

nolikumā. 

9. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021. gada 25. novembra nolikumā Nr. 25 

"Kārtība, kādā piešķir apbalvojumus par sasniegumiem sportā Bauskas novada pašvaldības 

sportistiem – bērniem, jauniešiem, junioriem individuālajos un komandu sporta veidos, 

izglītības iestādēm, sporta skolotājiem, novada skolēnu sporta spēļu uzvarētajiem". 

10. Par nekustamā īpašuma Rudzu iela 14A, Bauskā, kadastra Nr.4068 003 0505, pārņemšanu 

Bauskas novada pašvaldības īpašumā. 

 

 

1.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības 2025. gada budžeta prioritātēm. 

 

(I.Latviete, R.Ābelnieks, R.Melgailis, J.Krievs, M.Cimermanis, I.Nagņibeda, E.Grigorjeva) 

 

Ziņo: I.Latviete. 

 Sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada pašvaldības 2025. gada budžeta 

prioritātēm, pamatojoties uz pašvaldības nolikumu par budžeta un to grozījumu izstrādāšanas, 

apstiprināšanas, izpildes un kontroles kārtību. 2025. gadam noteiktās prioritātes: Eiropas 

Savienības un citu finanšu instrumentu finansējuma piesaiste un pašvaldības līdzfinansējuma 

nodrošināšana jaunu un augstas gatavības projektu īstenošanai, energoefektivitātes 

paaugstināšanas projektu un pasākumu īstenošana, degradētu teritoriju sakārtošana, avārijas un 

pirmsavārijas stāvoklī esošu pašvaldības būvju un nedrošu būvju atjaunošana, pārbūve vai 

restaurācija, finansējuma nodrošināšana jaunu projektu dokumentācijas sagatavošanas vai 

aktualizēšanas izdevumiem. 

R.Ābelnieks piebilst, ka noteiktās 4 prioritātes ir ietverošas saistībā ar vajadzībām. 

R.Melgailis norāda, ka ņemot vērā šī brīža finansiālo situāciju, 1.3. punkts nav 

iekļaujams kā  budžeta prioritāte, tas drīzāk būtu tekošā darba jautājums; pagājušajā gadā bija 

vairāki priekšlikumi par šādiem objektiem, kurus neiekļāva šī gada budžetā; kāpēc to noteikt par 

prioritāti, ja to nevar īstenot. I.Latviete paskaidro, ka vismaz divi objekti tika iekļauti, šis punkts 

ir jāizvērtē arī citās komitejās. R.Ābelnieks piekrīt, ka šādu objektu ir daudz, nākamā gadā tikai 

nelielu daļu izdosies īstenot, piemēram, Lejenieku pirts, kas cieta vētrā, atbilst šai prioritātei; kad 

tiks skatīts budžets, tad izvērtēs iespējas, ko varēs īstenot; noteiktā prioritāte ir jāatstāj.  

J.Krievs atbalsta noteiktās prioritātes, norādot, ka efektivitātes paaugstināšanas projektu 

un pasākumu īstenošanas prioritāte tiešā veidā skar Iecavas sporta nama “Dartija” 3. kārtas 

būvniecības darbus. 

M.Cimermanis ierosina noteikt prioritātes arī Eiropas Savienības fondu jaunajiem 

projektiem, izvērtējot projektus, kas rada jaunas daba vietas vai veicina ceļu infrastruktūras 

sakārtošanu; šis būtu diskutējams jautājums un norāda, ka piekrīt R.Melgailim par degradētajām 

būvēm, norādot, ka ceļš uz Lejenieku pirti ir katastrofāls, pilnīgi nepieņemami, ka ceļa 

infrastruktūra nav noteikta kā prioritāte, kā arī vērš uzmanību uz Rail Baltica projekta noteikšanu 

kā prioritāru virzienu saistībā ar ceļu infrastruktūru un skolu tīkla mobilitāti. Izpildvara ziņojumu 

nav iesniegusi, nav skaidrības, kādi resursi ir nepieciešami ceļu stāvokļu sakārtošanai; noteikti 
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nepiekrīt šīm prioritātēm, jo tajās nav iekļauta ceļu infrastruktūra, līdz ar to tādus objektus kā 

Lejenieku pirts nav jēgas atjaunot, ja nav nodrošināta piekļuve.  

R.Ābelnieks norāda, ka Rail Baltica nevar noteikt kā pašvaldības prioritāti, jo tas ir valsts 

objekts. M.Cimermanis bilst, ka projekta prezentācijā stāstīja, ka par pievedceļu infrastruktūru 

būs atbildīga pašvaldība. R.Ābelnieks piebilst, ka pieslēguma vietas pie esošiem tīkliem ir 

iekļautas projektā. M.Cimermanis turpina, ka pašvaldībai jāplāno iespējamie darbi saistībā ar 

remontceļiem. R.Ābelnieks norāda, ka pašvaldībai noteikt kādas prioritātes saistībā ar Rail 

Baltica nav īsti loģiski, ja valsts līmenī nav skaidrības par projektu; kas attiecas uz ES fondu 

projektiem, norāda, ka tie ir pietiekami visaptveroši, par kuriem deputāti pieņem konkrētus 

lēmumus; izsaka priekšlikumu formulējumu par ES finansējuma piesaisti atstāt sagatavotajā 

redakcijā, un tas ir pietiekami iekļaujošs.  

I.Nagņibeda jautā, vai 1.1. punkts iekļauj arī ceļu infrastruktūras sakārtošanu vai to 

vajadzētu izdalīt atsevišķi. I.Latviete paskaidro, ka 1.1. punkts nosaka ārējā finansējuma piesaisti 

(Eiropas fondi un citi finanšu instrumenti), akcentējot tās nozares (kultūra, bibliotēkas), kurām 

nav nekādu aizņemšanās iespēju un kuras no tekošā budžeta līdzekļiem nespēj realizēt. 

I.Nagņibeda atbalsta priekšlikumu prioritātēs noteikt arī ceļu infrastruktūras sakārtošanu. 

I.Latviete norāda, ka šī brīža projekti ceļu pārbūvē tiek īstenoti ar aizņemšanās iespēju, kas ir 

saglabāta attiecībā uz 2025. gadu saistībā ar ceļu infrastruktūru; pieņem izvērtēšanai iekļaut kā 

prioritāti, bet norāda, ka ceļu projekti tiek klasificēti arī kā augstas gatavības projekti, ko ietver 

lēmuma 1.1. punkts.  

I.Nagņibeda atbalsta 1.3. punkta noteikšanu kā prioritāti no drošības viedokļa. 

M.Cimermanis jautā, vai prioritātēs ir iekļautas arī zemas īres mājokļa būvniecība 

Bauskā. E.Grigorjeva atbild, ka šo projektu realizē uzņēmējs.  

R.Ābelnieks rezumē, ka ceļu infrastruktūra iekļaujas noteiktajās prioritātēs.  

M.Cimermanis pauž nostāju, ka nevar balsot par šīm prioritātēm, jo pagājušā gadā 

izpildvarai bija uzdevums izstrādāt ceļu uzturēšanas un atjaunošanas plānu, kas nav izdarīts; kā 

var zināt, kuri ceļi tiek vērtēti augstas gatavības līmenī; ja ceļu infrastruktūra netiek atsevišķi 

izdalīta, tā paliks nerealizēta; tajā pašā laikā tiek atjaunoti arhitektūras pieminekļi, uzņēmēji 

maksā nodokļus, bet ceļu infrastruktūra ir nesakārtota. R.Ābelnieks piekrīt, norādot, vai 

deklaratīvs punkts šo problēmu atrisinās. M.Cimermanis turpina, ka, ja jāizvēlas naudu ieguldīt 

arhitektūras pieminekļos vai ceļu sakārtošanā, vērtētu, kas ir izdevīgāk uzņēmējiem.  

J.Krievs izsakās par novadu ceļu apsekošanas darba grupas redzējumu, norādot, ka katru 

gadu katrā novadā tiek atbalstīta vismaz viena ceļa posma sakārtošana; norādot ceļu 

infrastruktūru kā atsevišķu prioritāti, panāks to, ko minēja R.Melgailis – priekš kam noteikt 

prioritāti, ja tāpat nekas netiek darīts; kādā veidā šis punkts saglābs ceļu infrastruktūru; 

pašvaldības ceļš var tik definēts arī kā degradējoša būve; atbalsta sagatavoto lēmuma projekta 

redakciju un jautā, vai prioritārai kārtībai ir kāda ietekme. I.Latviete atbild, ka prioritāšu 

sakārtotībai nav nekādas ietekmes – katrai iestādei ir iespēja atbilstoši Attīstības programmā 

noteiktajiem objektiem iesniegt prioritātes; katru gadu budžetā tiek atvēlēti finanšu līdzekļi 

aizņemšanās iespējām ceļu infrastruktūras uzlabošanai. R.Ābelnieks piekrīt J.Krieva izteikumam 

par ceļa klasificēšanu kā būvi, kas noteikta kā viena no prioritātēm. I.Latviete papildina, ka šī 

gada budžetā turpinās ceļu atjaunošanas projektu izstrāde, kuri secīgi tiks virzīti uz ceļu izbūvi. 

Iecava un Rundāle apvienotā novadā ienāca ar izstrādātiem ceļu pārbūves projektiem. 

R.Ābelnieks papildina, ka arī Bauskas novadam bija izstrādāts pilsētu ielu un novadu ceļu plāns. 

I.Latviete piebilst, ka šie ceļu plāni tika iekļauti pakāpeniskā atjaunošanā un pārbūvē; kas 

attiecas uz uzņēmējiem svarīgu ceļu posmu sakārtošanu, MK noteikumos ir atruna par 

aizņēmuma piešķiršanu ceļu pārbūvei ar nosacījumiem par sabiedriskā transporta vai skolēnu 

pārvadājumu maršrutiem, par uzņēmējiem nav atrunas; attiecīgi ES projekti tieši atbalsta 

uzņēmējiem svarīgu ceļu izbūvi, tāpēc kā prioritāte ir noteikti arī Eiropas Savienības projekti. 

Šobrīd sagatavošanā ir projekts par ceļu, kurš ir tieši saistīts ar uzņēmējdarbību, problēmas 

parasti sagādā atskaitīšanās par sasniedzamajiem rezultātiem.  

R.Ābelnieks aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu.  
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Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Raitis Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības 2025. gada 

budžeta prioritātēm". 

 

 

2.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas Bērnu un jauniešu centrs" direktores 

mēneša darba algas likmes noteikšanu. 

 

(A.Spriņķe) 

 

Ziņo: A.Spriņķe. 

 Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

“Bauskas bērnu un jauniešu centrs” direktores mēneša darba algas likmes noteikšanu, 

pamatojoties uz MK noteikumiem Nr. 445 un Bauskas novada domes noteikumiem Nr. 4, kā arī 

uz Bauskas novada pašvaldības dibināto izglītības iestāžu vadītāju profesionālās novērtēšanas 

komisijas lēmumu. Lēmuma projekts paredz no 2024. gada 1. oktobra līdz 2025. gada 30. 

septembrim noteikt direktorei mēneša darba algas likmi, kas tiek finansēta no pašvaldības 

budžeta līdzekļiem, 1972 EUR apmērā. Pievienota aprēķina datne.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, 

Solveiga Lineja, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Raitis Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

"Bauskas Bērnu un jauniešu centrs" direktores mēneša darba algas 

likmes noteikšanu". 

 

 

3.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Iecavas vidusskola" 

attīstības plāna 2024.-2027. gadam saskaņošanu. 

 

(S.Lineja, R.Ābelnieks, M.Cimermanis, J.Krievs) 

 

Ziņo: S.Lineja. 

 Iecavas vidusskola sagatavojusi attīstības plānu līdz 2027. gadam. Izglītības iestāde 

īsteno 2 izglītības programmas - pamatizglītības programmu un vispārējās vidējās izglītības 

programmu (6 padziļinātos kursus). Šogad Iecavas vidusskolā mācās 802 izglītojamie, 81 
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pedagogs un 21 tehniskais darbinieks. Izglītības iestādē darbojas atbalsta speciālistu komanda - 

sociālais pedagogs, logopēds, psihologs, 5 pedagoga palīgi, medicīnas māsa. Iecavas vidusskola 

piedāvā 24 interešu izglītības programmas - kultūrizglītība, radošās industrijas, sporta interešu 

izglītība, tehniskā jaunrade, jaunatnes darbs u.c. 2024. gadā līdz 2027. gadam saņemta 

akreditācija, lai varētu piedalīties ERASMUS+ projektos. Salīdzinot ar iepriekšējo attīstības 

plānu, ir mainījusies arī izglītības iestādes vīzija, misija un vērtības. Realizētas 3 prioritātes - 

kvalitatīvas mācības pārejot uz kompetenču izglītību, saglabāts daudzveidīgs interešu izglītības 

programmas piedāvājums, iekļaujošās vides uzlabošana, labiekārtojot skolas apkārtni un 

nodrošinot drošu vidi un psiholoģisko labklājību izglītojamiem un darbiniekiem. Izvirzīti 3 

stratēģiskie mērķi - izglītojamā virzība uz atbildīgu pašvadītu mācīšanos, personīgo izaugsmi un 

talantu attīstību; pedagogu profesionālā pedagoģiskā un informācijas tehnoloģiju kompetenču 

paaugstināšana un katra izaugsme; labbūtība kā vērtība ikvienam izglītības iestādē. Galvenās 

prioritātes audzināšanas jomā ir sociāli emocionālās labbūtības aktualizēšanas veicināšana,  

izglītojamo izpratnes veicināšana par personību, attīstot motivāciju, atbildību, mērķi un 

personību un skolas identitātes un piederības apziņas veicināšana un skolas pozitīva tēla 

veidošana sabiedrībā.  

 R.Ābelnieks jautā, vai bija kādi iebildumi skolas padomes apspriešanā. S.Lineja atbild, 

ka tika iesniegti priekšlikumi attīstības plānam.  

 M.Cimermanis izsaka priekšlikumu plānā iekļaut 9. un 12. klašu profesionālās 

orientācijas apzināšanu un datu analīzi par izglītojamo skaitu, kas turpina izglītoties augstskolās. 

S.Lineja atbild, ka plānā ir atsauce uz karjeras izglītību, kā arī dati tiks atspoguļoti iestādes 

pašnovērtējuma ziņojumā. 

 J.Krievs jautā, kāpēc jāizvērtē sporta un veselības stundu lietderība. S.Lineja atbild, ka 

sports jauniešiem ir jāaktualizē, un jaunieši jāmotivē piedalīties sportā, jo pastāv problēma ar 

sporta stundu apmeklējumu un jauniešu motivāciju vispār kustēties, un tamdēļ šis punkts ielikts, 

lai pedagogus izglītotu, lai vairāk pedagogu apmeklētu dažādas lekcijas par to, kā veicināt sporta 

fizisko attīstību un lai veselības stundu iekļautu sporta stundās tāda iemesla dēļ, lai motivētu 

skolēnus piedalīties nodarbībās un veicinātu izpratni par sporta un veselības lietderību.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Raitis Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Solveiga Lineja) 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās 

izglītības iestādes "Iecavas vidusskola" attīstības plāna 2024.-2027. 

gadam saskaņošanu". 

 

 

4.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Iecavas 

vidusskola" nolikumā. 

 

(S.Lineja) 

 

Ziņo: S.Lineja. 

 Izglītības iestādes nolikumā svītroti 10.2. un 10.3. punkti, jo nolikumā vēl bija 

saglabājušās vecās izglītības programmas; 27. punkts izteikts jaunā redakcijā, precizējot mācību 

jomas un jomu koordinatoru. 
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 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Raitis Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Solveiga Lineja) 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Iecavas vidusskola" 

nolikumā". 

 

 

5.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Bauskas 

Valsts ģimnāzija" nolikumā. 

 

(I.Nagņibeda) 

 

Ziņo: I.Nagņibeda. 

 Lūdz atbalstīt sagatavotos grozījumus Bauskas Valsts ģimnāzijas nolikumā, svītrojot 

10.2. apakšpunktu, jo iestādē vairs netiek realizēta speciālās pamatizglītības 1. posma 

programma izglītojamiem ar mācīšanās traucējumiem, ko realizēja līdz šī gada 31. augustam. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana.  

  

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, 

Solveiga Lineja, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Raitis Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Bauskas Valsts ģimnāzija" 

nolikumā". 

 

 

6.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Bauskas 

pilsētas pamatskola" nolikumā. 

 

(J.Rumba, J.Krievs, E.Grigorjeva) 

 

Ziņo: J.Rumba. 

 Lūdz atbalstīt grozījumus Bauskas pilsētas pamatskolas nolikumā, svītrojot 10.2. 

apakšpunktu, jo vairs netiek realizēta matemātikas, dabaszinību un tehnikas virziena programma 

sakarā ar jauno standartu; 18. punktā tiek svītroti vārdi un simboli sakarā ar jauno vērtēšanas 

nolikumu, liecības izglītojamiem izsniedzot gada beigās ar gada vērtējumu.  

 J.Krievs jautā par nolikuma būtību, ko dome apstiprina. E.Grigorjeva atbild, ka nolikuma 

grozījumi tiek veikti, izstrādājot jaunu nolikumu. 
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 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, 

Solveiga Lineja, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Raitis Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Bauskas pilsētas pamatskola" 

nolikumā". 

 

 

7.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Valles 

pamatskola" nolikumā. 

 

(J.Viegliņš) 

 

Ziņo: J.Viegliņš. 

 Ņemot vērā, ka pēc reorganizācijas iestādei pievienota pirmsskolas izglītības iestāde, 

nolikumā veicami grozījumi, iekļaujot pirmsskolas izglītību programmas. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, 

Solveiga Lineja, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Raitis Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Valles pamatskola" 

nolikumā". 

 

 

8.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes "Pamūšas pamatskola" 

nolikumā. 

 

(R.Šelepjonoka) 

 

Ziņo: R.Šelepjonoka. 

 Pamūšas pamatskolas nolikumā veikti grozījumi, svītrojot 10.7. apakšpunktu par 

profesionālās pamatizglītības programmas “Mājturība” īstenošanu, kura tika realizēta līdz 2021. 

gadam, jo profesija “Mājkalpotājs” tika svītrota no profesiju klasifikatora. Ātrāk tas netika 

izdarīts, jo Izglītības ministrija solīja, ka programma tiks atjaunota profesiju klasifikatorā, kas arī 

tika izdarīts 2024. gadā, bet ņemot vērā, ka nākotnē iespējama izglītības iestāžu apvienošana un 

programma netika realizēta jau 2 gadus, programmas aktualizācija vairs nav atjaunojama un 

licencēšanas process jāsāk no jauna, kā arī izvērtēts, ka tuvākajos gados nevarēs nodrošināt pilnu 
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profesionālās izglītības grupu, tāpēc nolemts, ka līdz skolu apvienošanai šo programmu 

nerealizēs.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, 

Solveiga Lineja, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Raitis Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības izglītības iestādes "Pamūšas pamatskola" nolikumā". 

 

 

9.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021. gada 25. novembra nolikumā Nr. 25 

"Kārtība, kādā piešķir apbalvojumus par sasniegumiem sportā Bauskas novada 

pašvaldības sportistiem – bērniem, jauniešiem, junioriem individuālajos un komandu 

sporta veidos, izglītības iestādēm, sporta skolotājiem, novada skolēnu sporta spēļu 

uzvarētajiem". 

 

(B.Grantiņa, R.Ābelnieks, I.Nagņibeda, B.Gāga, J.Krievs, R.Melgailis, J.Kalniņš) 

 

Ziņo: B.Grantiņa. 

 Bauskas bērnu un jaunatnes sporta skola sadarbībā arī ar Iecavas un Vecumnieku sporta 

skolām pārskatīja pašvaldības 2021. gada 25. novembra apstiprināto nolikumu. Iesniegti 

grozījumi, lai kopumā veicinātu gan sporta, gan skolas sporta, individuālā sporta un komandas 

sporta veidu attīstību, un līdz ar to grozījumi nolikumā ir vērsti uz kvalitāti un meistarību. 

Grozījumi saistīti ar sadaļu par apbalvojumiem. Izklāsta veiktos grozījumus pa grupām. 

 R.Ābelnieks jautā, kādu ietekmi grozījumi atstāj uz budžetu. B.Grantiņa atbild, ka 

ietekmi uz budžetu grozījumi neatstāj, vērojama ekonomija.  

 I.Nagņibeda jautā, ja sportists-jaunietis piedalās pieaugušo konkurencē olimpiskajās 

spēlēs un iegūst godalgotu vietu, vai nesanāk dubultā iegūt sporta skolas naudas balvu un 

pieaugušo konkurences apbalvojumu par to pašu sasniegumu. B.Grantiņa atbild, ka šo jauniešu-

sportistu skaits ir neliels, kuri startē arī pieaugušo sacensību kategorijā; iegūtās naudas summas 

abos apbalvojumos ir nelielas, tas būtu tikai normāli, jo sporta inventāra izmaksas ir lielas; 

jaunieši ar augstiem sasniegumiem sportā ir atbalstāmi un tas nosaka viņu piederību mūsu 

novadam. I.Nagņibeda turpina, vai par vienu un to pašu sasniegumu jaunietis netiek apbalvots 

divreiz. B.Gāga atbild, ka divreiz apbalvot nevar, trenerim jāizšķiras, kurā kategorijā sportists 

tiks izvirzīts - vai jauniešu grupā vai pieaugušo grupā; augstvērtīgu rezultātu nav tik daudz. 

 J.Krievs norāda, ka nav tik vienkārši kā tika atbildēts – nolikuma par sporta pasākumiem 

un sporta attīstībai paredzēto pašvaldības budžeta līdzekļu sadales kārtību Bauskas novadā 8. 

sadaļa paredz personu godināšanu un naudas balvu piešķiršanu pašvaldības sportistiem, 

treneriem un sporta spēļu komandām par sasniegumiem sportā - par olimpiskajām spēlēm naudas 

balva ir līdz 1 425 EUR; tiek apbalvoti sportisti sākot no 16 gadiem. Jābūt noteiktām vecuma 

robežām abos nolikumos kopsakarībā, šobrīd ir neskaidrības abos nolikumos, ierosina veikt 

izmaiņas abos nolikumos, veidojot vienu nolikumu dažādām vecuma grupām; nav runa, ka 

sportisti varētu tikt apbalvoti divreiz, jāsaprot, pēc kura no diviem nolikumiem naudas balvas 

piešķirt. Turpina par iesniegtajiem nolikuma grozījumiem – nav minēta kārtība, kādā piešķir 

apbalvojumus par sasniegumiem, tajā principā ir minētas tikai naudas balvas; izsakās par 

nolikuma 4., 5.1., 6. punktiem, par neskaidrībām attiecībā uz komandu sporta veidiem 
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basketbolā, florbolā un vīriešu un sieviešu futbolā. Būtu nepieciešams izvērtēt šo nolikumu 

atbilstību sadarbībā ar jauno Sporta un veselības nodaļas vadītāju, aicinot viņu aktīvākai dalībai, 

jo Sporta lietu komisija nevar aizstāt profesionālu cilvēku, kurš strādā administrācijā. Izsakās par 

17.4. punktu attiecībā par apbalvojuma naudu no sporta skolu vai pašvaldības budžeta. 

B.Grantiņa paskaidro, ka sporta skolās ir plānots budžets konkrētajā teritorijā un konkrētās 

teritorijas sporta skolas bērniem; apbalvošanas rezultāti ir apskatāmi sporta veidu federāciju 

mājaslapās; aicina deputātus būt atsaucīgākiem dalībai novada sacensībās; saistībā ar 

apvienošanu, norāda, ka jaunatnes sports un bērnu jaunatnes-junioru jomas sports ir atsevišķas 

nišas. B.Gāga papildina, norādot ka jaunatnes sporta specifika paredz, ka dažādos sporta veidos 

jaunietis var pārstāvēt gan junioru, gan pieaugušo kategoriju. J.Krievs akcentē atbalstīt novada 

sportistus un izsakās par 18. punktu par skolu grupām, precizējot formulējumu par skolu 

posmiem. R.Ābelnieks rezumē precizēt par skolu posmiem. J.Krievs piekrīt sportistu 

apbalvojumu nepieciešamībai, bet jāprecizē apbalvojumu vecuma grupas, un norāda, ka īsti 

pareizi nav, ka pārklājas divi nolikumi – kuros gadījumos vērtēs pēc konkrēta nolikuma. 

B.Grantiņa uzsver, ka tā ir sporta skolas aktivitāte noturēt bērnu sportu augstā līmenī, aicina 

apmeklēt organizētos apbalvojumu pasākumus. B.Gāga papildina, ka ir pret vienu kopīgu 

nolikumu, un ierosina pieaugušo un jaunatnes sporta organizatoriem sanākt kopā un apspriest šos 

abus variantus. 

 R.Melgailis jautā, vai šie apbalvojumu apmēri attieksies uz 2024. gada rezultātiem, jo 

sportisti startējuši pēc veciem noteikumiem, un kā rīkosies situācijās, kad sporta skolas sportists 

spēlēs augstākā līgas komandā un novadu nepārstāvēs. B.Grantiņa atbild, ka šāds sportists tiks 

apbalvots, un apbalvojumi attieksies uz šī gada rezultātiem. R.Melgailis norāda, ka noteikumus 

sacensību laikā nemaina, jābūt noteiktam kādam periodam. B.Grantiņa piebilst, ka sporta skolām 

ir būtiska grupu gradācija.  

 J.Kalniņš atbalsta sagatavoto lēmuma projektu. 

 R.Ābelnieks rezumē precizēt par pamatskolas un vidusskolas posmu un aicina atbalstīt 

sagatavoto lēmuma projektu. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Raitis Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Juris Krievs) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

precizēt pamatskolas un vidusskolas posmus, 

 

akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas 

novada domes 2021. gada 25. novembra nolikumā Nr. 25 "Kārtība, 

kādā piešķir apbalvojumus par sasniegumiem sportā Bauskas novada 

pašvaldības sportistiem – bērniem, jauniešiem, junioriem individuālajos 

un komandu sporta veidos, izglītības iestādēm, sporta skolotājiem, 

novada skolēnu sporta spēļu uzvarētajiem"". 

 

 

10.p. 

Par nekustamā īpašuma Rudzu iela 14A, Bauskā, kadastra Nr.4068 003 0505, pārņemšanu 

Bauskas novada pašvaldības īpašumā. 
 

(G.Vīgupa) 
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Ziņo: G.Vīgupa. 

 Pašvaldība 2023. gadā iegādājās nekustamo īpašumu Rudzu ielā 14A, Bauskā, kas sastāv 

no bērnudārza ēkas, kurā izvietota pirmskolas izglītības iestāde “Saulespuķe”. Pašvaldība 

iegādājās tikai bērnudārza ēku, zeme ir piekritīga valstij un pieder Finanšu ministrijai. No 

pašvaldības puses ir uzrunāts iegādāties arī zemi zem ēkas 5112 m2 platībā; zemes gabals ir 

atdalīts no lielākā zemes gabala, uz kura atrodas SOS ciemats un zemesgrāmatā reģistrēts kā 

atsevišķs īpašums. VAS “Valsts nekustamie īpašumi” konceptuāli atbalsta nekustamā īpašuma 

Rudzu ielā 14A, Bauskā nodošanu bez atlīdzības Bauskas novada pašvaldības īpašumā. Lūdz 

atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, 

Solveiga Lineja, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Raitis Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma Rudzu iela 14A, 

Bauskā, kadastra Nr. 4068 003 0505, pārņemšanu Bauskas novada 

pašvaldības īpašumā". 

 

 

 

Sēdi beidz 2024. gada 16. oktobrī plkst. 10.38. 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs     Raitis Ābelnieks 

 

     

 

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 


	2024. gada 16. oktobrī         Nr. 10

